

Pro-Fresh Toilet Bowl Cleaner

Description:

Pro-Fresh Toilet Bowl Cleaner is strong at toilet sanitizing. It is highly recommended for use in lavatory basin and this kind of ceramic surface.

產品說明：

Pro-Fresh 潔廁液對廁所消毒特別有效，建議使用在座廁及陶器製品的表面。

Benefit: 優點：

Outstanding Cleaning Ability 特強潔力

Remove stubborn dirt without vigorous mopping is required. The acidic based property of Pro-Fresh enables it to deal with different soils that normal alkaline based cleaner cannot handle like rust.

無需激烈洗擦就能清除頑固污漬，酸性特質令Pro-Fresh可以對付一般鹼性清潔劑不能去除的污漬如鐵銹等。

Easy Cleaning 簡易清潔

The ready-to-use package makes cleaning procedure easier and quicker which increase the efficiency and the productivity.

可即用包裝令清潔更容易更快捷，從而增加效率和生產力。



Packing: 1 Litre X 12 bottles

Size: 36.5cm X 26.0cm X 26.0cm

Refreshing fragrance 清新香氣

Effectively remove unwanted smell by killing odor-causing bacteria in toilet bowl or other ceramic surfaces. Slight floral fragrance of Pro-Fresh keeps refreshing the toilet

透過殺死在座廁或陶器製品表面產生臭味的細菌而有效去除異味。Pro-Fresh 的清新花香味令廁所保持氣味清新。

Pro-Fresh Toilet Bowl Cleaner

Use instruction

- Ready to use.

Application: (Direction of use)

Apply Pro-Fresh directly on the toilet bowl or the ceramic surface. Let it flow on surface thoroughly and swab the surface gently. Flush it and let it dry naturally.

應用：（使用方法）

直接將Pro-Fresh 使用在座廁或陶器製品的表面上，讓其流在表面上及溫和地洗擦。

Specifications

Active Ingredients:

Hydrochloric acid	13% - 16%
Surfactant	1% - 6%
Color:	Blue and transparent
Fragrance:	Specific odor
Acid content	13% - 16%
Flash Point	N/A
Density at 20 degree Celsius:	0.9—1.5
Solubility in Water:	Complete
Cleaning Performance:	Excellent
Chemical Stability:	Stability

Safe Handling:

Details information about handling and disposing this product can be found at a separate Material Safety Data Sheet. Please make sure the employees/users can fully understand the content of Material Safety Data Sheet and read through it before using this product

Storage Information

Store this product in the original container at room temperature